
Interview met Ilse Ghekiere

“Seksisme aanpakken vergt een mentaliteitsverandering”

#metoo heeft het laatste jaar veel losgemaakt. Hoewel het publieke debat
soms bol stond van onbegrip en clichés over mannen versus vrouwen, bracht
het voortschrijdend inzicht. Het antiseksisme zet door. We spraken met
iemand die zich heel duidelijk engageert in dit essentiële thema: danseres Ilse
Ghekiere.

Wat deed je zoal sinds #metoo bij ons in de kijker kwam met de zaak-De
Pauw?

Wat is de inzet van de campagnewebsite?



Ook beleidsmatig zijn er initiatieven. Zo was er een rondetafelgesprek met
minister van Cultuur Sven Gatz. Wat vond je daarvan?

Bij de rondetafel viel het op dat de meningen ver uit elkaar liggen. De
Acteursgilde is bijvoorbeeld geen voorstander van een eigen sectormeldpunt.
Dat zou de indruk geven dat de cultuursector er erger aan toe is dan andere
sectoren.

De Acteursgilde vreesde er ook voor dat je binnenkort geen naaktscènes meer
kan spelen.

Het valt inderdaad op dat #metoo in de media een aanleiding is om het over
allerhande zaken te hebben. In Frankrijk had je de actrice Catherine Deneuve,
die samen met anderen in het verweer ging en de barricades opklom voor het
recht op flirten. Wat vond je daarvan?



Je hoort nu stemmen opgaan die zeggen dat een beroepsverbod te zwaar is.
Het andere uiterste van straffeloosheid is het einde van een artistieke carrière.
Voor Bart De Pauw is het wellicht ‘game over’. Hoe zie jij dat? Wat doe je met
aangebrand talent, bijvoorbeeld de filmmaker Roman Polanski?

Verwacht je dat we binnenkort in de pers nog over nieuwe zaken horen?

■ Het volledige interview vind je op www.acodcultuur.be
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